

中國你好  
HELLO CHINA

Tour Code: 6CANM-1



佛山《千古情》

malaysia airlines

# 6 大湾区美食篇+澳门

5晚 广州、珠海、澳门、顺德、佛山、番禺

## 澳门游

安排澳門半日遊，世界文化遺產巡禮，走訪葡式建築風韻及尋味澳門道地街坊特色。

## 佛山祖廟博物館

由古建築群，孔廟，黃飛鴻紀念館，葉問堂等組成，讓您一覽佛山文化。

## 大型歌舞《廣東千古情》

一部「敢闖敢拼」廣東精神的生動寫照，一部珠三角的文化傳奇，一部「千古情」系列的集大成之作，一部中國旅遊演藝的神來之筆！

## 順德逢簡水鄉+游船

有「廣東周莊之稱」，是很多電視劇取景拍攝的地方。這裡有宋代的石橋、明代的古祠、清代的進士坊木牌樓等，旅行者既可以泛舟於河流之上，也可以在兩岸的石板路上散步。

## 廣州白云世界皮具貿易中心

現為華南地區規模最大的皮具成品交易市場，各種各類的皮製品任君選購。

## 廣州美食

燒鵝全体，乳豬全体，鮑魚生蚝，乳鴿每人一只，順德鯇箕魚，老字號蓮香樓點心，脆皮燒鴨



澳門大三巴



澳門巴黎鐵塔



順德蓬簡水鄉



廣州北京路



黑松露燒鵝全体，乳豬全体，鮑魚生蚝，乳鴿每人一只，順德鯇箕魚，蓮香樓點心，脆皮燒鴨



## 第一天 吉隆坡 - 广州 / 珠海

(机上用餐/晚餐)

齐集於**吉隆坡国雪邦国际机场**，办理登机手续，准备展开您的愉快旅程。抵达**广州花都国际机场**，由导游迎接，前往**珠海**，游览

- ✓ **中山故居 - 翠亨村** - 景区内四个金色醒目大字“天下为公”为游客深深震撼，也是大家拍照留念的首选之地。
- ✓ **珠海拱北地下商城** - 拥有丰富的商家和商品种类，被誉为是珠海市最热闹的购物中心之一。该商场拥有三层，其中不仅有国内外知名品牌的专卖店，还有许多小众的特色品牌。这里还设有美食街，提供多种口味的美食供应，包括中式、西式、日式、韩式等。

## 第二天 珠海 / 澳门 / 珠海

(早/午/晚餐)

早餐后，经人工岛进入**澳门**，展开市区旅游观光：傍晚返回**珠海**。

- ✓ **大三巴牌坊** - 为天主之母教堂（即圣保禄教堂）正面前壁的遗址，也是澳门的地标。「三巴」这个名字是来自於「圣保禄」的葡萄牙文，而「大」是指最大的教堂，故「大三巴」是指「最大的教堂」。已列入世界文化遗产。
- ✓ **民政总署** - 俗称议事亭、市政厅，曾称市政厅大楼、临时澳门市政局大楼等名称；此处曾作为澳门议事公司及市政机构办公场所。
- ✓ **识享手信街** - 在这里购买澳门特产如杏仁饼，凤凰卷，葡式蛋挞，核桃酥，猪仔包，老婆饼，牛肉干等等。
- ✓ **玫瑰圣母教堂** - 整座教堂建筑富丽堂皇，其巴洛克建筑风格的祭坛更是典雅精緻。
- ✓ **永利发财树演出** - 20 億打造的黄金发财树，来澳门必看的演出，现场非常壮观震撼，金光闪闪，带给你无限的富贵，吉祥和祝福。
- ✓ **威尼斯人度假村** - 仿照意大利威尼斯水都设建照的大运河购物中心，享受浪漫的威尼斯风情。
- ✓ **外观澳门巴黎铁塔** - 澳门埃菲尔铁塔等比缩小一半精心建造，让您在澳门也能体验巴黎的浪漫风情。
- ✓ **珠海日月贝广场 (外观)** - 又称**珠海大剧院**，是中国唯一建设在海岛上的歌剧院。珠海大剧院由一大一小两组“贝壳”组成，构成了歌剧院的整体形象，因此得称“日月贝”。

## 第三天 珠海 / 顺德 / 佛山

(早/午/--餐)

- ✓ **顺德清晖园** - 始建于明代的古代园林建筑，现存建筑主要建于清嘉庆年间，岭南园林的代表，中国十大名园之一，与「佛山梁园」、「番禺余荫山房」、「东莞可园」并称广东清代四大名园。
- ✓ **华盖路步行街** - 是一条有岭南特色的商业步行街。街道两旁为明末清初骑楼特色的岭南西方建筑，主色调为粉黄、粉绿、粉蓝。
- ✓ **逢简水乡+游船** - 有“广东周庄之稱”，是很多 TVB 电视剧取景拍摄的地方。这里有宋代的石桥、明代的古祠、清代的进士坊木牌楼等，都印证了逢简昔日的繁华和深厚的历史。旅行者既可以泛舟于河流之上，也可以在两岸的石板路上散步。
- ✓ **佛山千灯湖夜市 (晚餐自理)** - 这里以独特的「城+水+街」为主题，迅速爆火出圈成为广东的人气夜市，晚晚游人如织。除了各地夜市常见的特色美食摊位，灯湖西街夜市最值得称道的是得天独厚的千灯湖美景。

## 第四天 佛山《千古情》/ 番禺 / 广州

(早/午/晚餐)

- ✓ **佛山祖庙** - 祖庙包括了祖庙古建筑群、**孔庙**、**黄飞鸿纪念馆**、**叶问馆**等景点，同时，还可能有机会看到武术和舞狮的精彩表演。
- ✓ **佛山《广东千古情》** - 一场视觉与心灵的双重盛宴融合了历史、文化与艺术的视听盛宴用高科技手段讲述广东的千年传奇，像是穿越时空，领略历史的波澜壮阔，**广东千古情景区**，想你所想，见你未见，邂逅一段神奇的百越传奇...**市井街**、**穿越街**、**武术街**、**风情街**、**波西米亚街**、**椰风海韵街**，开放式的演艺空间“化无形于有形”，二十多个各具特色的剧场及表演场所，星罗棋布，带你上天入地、穿越古今。
- ✓ **番禺沙湾古镇** - 素有「三街六市」的美誉，是闻名于珠江三角洲的古镇之一，800 多年历史，形成并保留了以传统历史文化和民间文化为主体的岭南文化，这里有着各式茶楼、餐厅、酒吧街等大快朵颐，品尝正宗的岭南特色美食。
- ✓ **上下九步行街** - 是上九路、下九路、第十甫路步行街的合称，上下九是旧城区最繁华的地段之一。主干道旧建筑以骑楼为主，整条街风格独特，街上布满各中、高级百货公司、食肆等。

## 第五天 广州一日游

(早/午/晚餐)

- ✓ **花城广场** - 是广州市最大的广场，位于广州城市的新中轴线广场，少年宫、**广州塔**，大剧院、图书馆、博物馆都在花城广场周围。
- ✓ **海心沙** - 东接珠江，南望**《广州塔》**，西临二沙岛**宏城公园**，北邻**花城广场**，四面环水，呈橄榄状，故称为海心沙。
- ✓ **永庆坊** - 荔湾区最美骑楼老街 - **恩宁路**，是极具广州都市人文底蕴的西关旧址地，有得食、有得睇、有得玩，也是网红打卡点。
- ✓ **北京路** - 广州最繁华的商业集散地。有一座建于南汉年间的**《大佛寺》**，这座古寺历经千年，依然香火鼎盛，是佛寺之中的「岭南之冠」。

## 第六天 广州 ~ 吉隆坡

(早/午/机上用餐)

- ✓ **广州白云世界皮具贸易中心** - 是集批发与零售于一体的国际化皮具贸易平台。该中心设有商铺 1100 余间，入驻品牌 1200 多个，涵盖箱包、皮具等品类，配备金融、餐饮等配套服务，现为华南地区规模最大的皮具成品交易市场
- 送往**广州花都国际机场**，结束此次的旅程，飞返**吉隆坡**。祝君旅途愉快，再会！

**广东美食：** 烧鹅全体，乳猪全体，鲍鱼生蚝，红烧乳鸽 (每人一只)，顺德簸箕鱼，莲香楼点心，脆皮烧鸭

**必须配合项目(+RM200)：** 佛山千古情景区+《广东千古情》表演+盲公饼

**建议自费项目：** 船游广州珠江夜景+沙湾甜品 (RMB240)



**包含：** 全程机场税，机上用餐，30KG 行李津贴，司机导游小费。

- 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后接待社安排为准，在不可预知的情况之下，敝社保留删改行程内容的权力，恕不预先通知。

- 团队出发按最少 10 人成团；16 人派遣领队。团员受促购买旅游保险，更添保障。\*\*\* 行程中国片只供参考 \*\*\*

**DAY 01 KUALA LUMPUR – GUANGZHOU / ZHUHAI (MOB/D)**

Depart from KLIA, onboard your pleasant flight to **Guangzhou**. Upon arrival at **Guangzhou Int'l Airport**, commence the tour to **Zhuhai**.

- ✓ **The Former Residence of Sun Yat-sen** in Cuiheng Village, with its four striking golden characters "天下为公" (meaning "The world belongs to all"), deeply impresses visitors and is a top choice for taking photos.
- ✓ **Gongbei Underground Mall**, one of Zhuhai's busiest shopping district, offers a wide variety of shops and restaurants.

**DAY 02 ZHUHAI / MACAU / ZHUHAI (B/L/D)**

After breakfast, entering **Macau** and commence half day sightseeing include :-

- ✓ **"Ruins of St. Paul's"** remains of the front wall of the Church of Our Lady of the Lamb (also known as St. Paul's Church) and is also a landmark of Macau.
- ✓ **Senado Square**, Macau Special Administrative Region, China. it was listed into the World Heritage Sites as part of Historic Centre of Macao.
- ✓ At **Souvenir Street** to purchase Macau specialties such as almond cookies, Phoenix rolls, Portuguese egg tarts, walnut cakes, pig buns, beef jerky and etc.
- ✓ **The Church of Our Lady of the Rosary**, the entire church building is magnificent, and its Baroque architectural style altar is elegant and exquisite.
- ✓ **Wynn's Fortune Tree Show**, the golden fortune tree, cost 2 billions to build, is a must-see show when you come to Macau. The scene is very spectacular and shocking, with glittering golden light, bringing you infinite wealth, good luck and blessings.
- ✓ Photo stop at **The Parisian Macao** & strolling at **The Venetian Casino Resort Hotel** are designed to offer you a romantic Venetian experience.
- ✓ **Zhuhai Riyuebei Square** known as the Zhuhai Grand Theatre, the only opera house built on the island in China. The Zhuhai Grand Theatre consists of one large and one small "shells", which constitute the overall image of the opera house, so it is called "Sun Moon Shell".

**DAY 03 ZHUHAI / SHUNDE / FOSHAN (B/L/--)**

- ✓ **Shunde Qinghui Garden**, an ancient garden built in the Ming Dynasty, with existing buildings mainly constructed during the Jiaqing period of the Qing Dynasty. A representative of Lingnan gardens, one of China's ten most famous gardens, and considered one of the four great Qing Dynasty gardens of Guangdong, along with Liang Garden in Foshan, Yu Yin Shan Fang in Panyu, and Ke Garden in Dongguan.
- ✓ **Huagai Road Pedestrian Street** is a commercial pedestrian street with Lingnan characteristics. The streets are lined with Lingnan-style Western architecture featuring arcades from the late Ming and early Qing dynasties, with a predominantly pastel color scheme of pale yellow, pale green, and pale blue.
- ✓ **Fengjian Water Town + Boat Trip**, known as the "Zhouzhuang of Guangdong," popular filming location for many dramas. You may find Song Dynasty stone bridges & wooden archways, Ming Dynasty ancestral halls and so on, all testifying to Fengjian's past prosperity and rich history.
- ✓ Foshan **Qiandeng Lake Night Market (dinner at own)** with its unique "city + water + street" theme, with crowds of tourists every night. In addition to the special food stalls scatter everywhere, the most noteworthy feature of Denghu West Street Night Market is the unique beauty of Qiandeng Lake.

**DAY 04 FOSHAN – Eternal Love Theme Park + Show / PANYU / GUANGZHOU (B/L/D)**

- ✓ **Foshan Ancestral Temple** is a famous Daoist temple built in Northern Song Dynasty, with more than 600 years history. It was built for worshipping Beidi, the leader of all gods in Foshan, thus it was called Ancestral Temple. The highlights to be visited are **Confucius Temple**, **Huang Feihong Memorial**, **Yip Man Museum** and so on. You may have to chance to see the *Kungfu show*, *Lion dance* and etc.
  - ✓ **Foshan's Eternal Love of Guangdong** is a dual visual and spiritual feast that merges history, culture, and art into a sensory spectacle, using high-tech methods to narrate Guangdong's thousand-year legend. At the theme park, your imagination comes to life as you witness what you've never seen before ! One moment, you're strolling through an ancient city, touching the pulse of Guangdong's thousand-year-old culture ; the next, you find yourself in the mysterious southern lands, encountering a captivating tale of the Baiyue people...
- The park features **Market Street**, **Time-travel Street**, **Martial Arts Street**, **Culture Street**, **Bohemian Street**, and **Coconut Breeze Street**. Its open performance spaces "transform the invisible into the visible." With over twenty unique theaters and performance venues spread throughout, it takes you to new heights and depths, bridging ancient and modern worlds.
- ✓ Panyu **Shawan Ancient Town**, preserves numerous historic buildings from the Ming and Qing dynasties. The streets and alleys are dotted with traditional Lingnan-style homes. The town also features teahouses, restaurants, and bars, offering authentic Lingnan cuisines.
  - ✓ **Shangxiajiu Pedestrian Street** is one of the most prosperous areas in Guangzhou. The bouses along the street present unique Lingnan Guanxi Architecture.

**DAY 05 GUANGZHOU FULL DAY TOUR (B/L/D)**

- ✓ **Huacheng Square** is the largest square in Guangzhou. It is located on the new central axis square of Guangzhou City. Children's Palace, **Guangzhou Tower**, Grand Theater, Library, office towers, shopping malls and so on are all around here !
- ✓ **Haixinsha "** (literally "**Sand in the Heart of the Sea**"), it's the best place to view the **Guangzhou Tower**.
- ✓ **Yongqing Fang**, the most beautiful arcade street in the Liwan District of Guangzhou. It connects with Shangxiajiu Pedestrian Street, and it is rich in the cultural heritage of Guangzhou's Xiguan district. With food to taste, sights to see, and plenty to explore !
- ✓ **Beijing Road Pedestrian Street**, combining culture, entertainment, and commerce in one, one of the city's busiest commercial district. **Dafo Temple**, built during the Southern Han Dynasty. This ancient temple has stood for over a thousand years, known as the "Crown of Lingnan" among Buddhist temples.

**DAY 06 GUANGZHOU ~ KUALA LUMPUR (B/L/MOB)**

- ✓ **Guangzhou Baiyun World Leather Goods Trading Center** is an international leather goods trading platform integrating wholesale and retail. The center has over 1,100 shops and more than 1,200 brands, covering categories such as bags and leather goods. It also provides supporting services such as finance and catering, and is currently the largest finished leather goods trading market in South China. Assembly at appointed time, transfer to **Guangzhou International Airport** for flight departure HOME !

**LOCAL GOURMET : Roasted Goose, Roasted Piglet, Abalone & Oyster, Roasted Pigeon (one per person)**

**Tim Sum, Bamboo Shoot Fish, Rosted Duck**

**COMPULSAORY PACKAGE (+RM200) : FOSHAN ETERNAL LOVE THEME PARK +SHOW & BLIND MAN'S CAKE**

**SUGGEST OPTIONAL : Zhujiang River Night Cruise +Shawan Dessert (RMB240)**

**INCLUDE : All Airport Taxes + Meal On Board + 30KG Luggage Allowance + Tipping.**



The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice.

The group departure is subject to a minimum group size of 16 and above. **You are advised to purchase Travel Insurance for unforeseen protection.**

\*\*\* Artwork/Picture designed in the itinerary just for reference only \*\*\*